
Elvestrand Hytteforening 

Styreømte no 2 – 01.04.2015 

Til stede. Olav Gjærevold, Bente M Kongsgård, Guro Andersen, Jorunn R Gjerde  og Roar 

  Finstad. 

Kopi  Vegard Larsen 

 Sak Ansvarlig 

1 Gennomgang av referat fra styremøte 02.01.2015 Olav 

 
 
 
 
 
 
 
2 

Løyper/stier 
Bente ga info om den kontakten hun hadde hatt mot Løypekomiteen og 
Hytteforeningen på Stenseth. 
Bente og Olav deltar på møtet som Løypekomiteen har annonsert, uke 16 
eller 17 (info fra Olav etter møtet). 
Bente har snakket med Arne Indregård og han har sagt seg villig til å være 
med i løypekomiteen  -  
Kvisting av sommersti  til Bjørstølfjellet og evnt utbedring av trase til skiløype 
ble diskutert.  
Tillatelse til dette må innhentes fra de aktuelle grunneiere. Henholdsvis Odd 
Erling Remme og Julius Grøtjoden. 
 
Behov for utbedring av trase til skiløyper tas opp i åsmøte i Borgegrend 
løypelag 08.05.2015. Svar fra løypelaget om å få inn en represenrtant må 
purres før årsmøte. 
 
Løypekomiteen vurdere behov og kaller inn til dugnad i l.a. sommeren.  
 

 
Bente/ 
Olav 
 
 
 
 
 
 
Bente/ 
Olav 
 
Bente 
 
 
 
Bente 

3 
Registering ok. Send kopi av papirene til Jorunn for arkiv. 
Bankkonto opprettet hvor Roar og Olav har tilgang. 
Faktura for innbetaling av medlemsavgift sendt ut og alle bortsett fra en har 
betalt.  Roar følger opp denne.  
Totalt Kr.6000,- er betalt inn til konto pr dato. 

Roar 
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Arrangement ble diskutert.  Forslag om ”grillfest” el i forbindelse med 
årsmøtet.  Legge årsmøtet tidligere på høsten med tanke på at det er et 
utearrangement? 
Det ble uttrykt ønske om å beholde flaskehopprennet i påsken i den form det 
har i dag. 
 
Felles arrengement for årets påske er ikke mulig. Interessen for et lignende 
arrangement for hytteeiere sør for Liseterbekken bør undersøkes. 
 
Interessen for deltagelse på 2 arrangement i påsken (lokalt + felles) er 
sannsynligvis liten.  
 
Dette må jobbes videre med i arrangement komiteen og målet må være å ha 
et felles arrangement i l.a året. Felles arrangement må gå i regi av 
arrangement komiteen med hjep fra styret og evt andre. 
 

 
 
 
 
 
 
 
Vidar 
 
 
 
 
Vidar 



 Sak Ansvarlig 
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Nettside – domene er registrert og betalt.  Regning sendes Roar.  
 
Tar utgangaspunkt i Stenseth’s nettside som mal og Guro ber om forslag og 
innhold til siden.  Følger opp jobben med dette. 
 
Hva vil vi ha inn – tekst, bilder, tips, råd/info som medlemene kan legge inn. 
Styremøte, vedtekter, info fra styret ol. 

 
Guro 
 
 
 
 
alle 
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Dekning telefon – brev sendt Telenor og NetCom.  NetCom vi ha gnr/bnr for 
å kunne gi ytterligere tilbakemelding.  Guro bruker eget gbr/bnr. 
Sende ny påminning til Telefor med ønsket informasjon.   
Telenor Kundesender, PB 340 Sentrum, 4002 Stavanger.  Merkes 
”Dekningsklage” 
Mail sendes også til:  KS–bedrift@telenor.com 
 
Ta med alle hyttene (antall ca) og kartutsnitt for området fra 
Elvestrand/Stenseth og innover med Repeseth/Briskerud. 
 
Etter møtet hr Olav vært i kontakt med N&U kommune og fått oppgitt at det 
er ca 120 hytter/setrer i området. 
Likeså har han sjekket og fått vite at Necom nå har har 4G dekning i område.  
Hvem har Netcom, og kan bekrefte det ?  
Kanskje noe å nevne for Telenor ? 
 
For info så står det 4G sender  (Telenor ?) på Haglebu og Skriunatten og det 
planlagt ny i Uvdal Alpintsentet. Vi ligger i «død» sone mellom disse. 
 
Videre ble ”Fiber ”diskutert.   
Olav hadde fått noe info om pris etc.  fra Ole Konrad Haug (hytteier sør for 
Liseterbekken) som har kontakter i E-verket. Han følger opp dette.  Tar dette 
eventuelt som en sak på årsmøtet. 
(Det ble antydet en engangskost på ca.4000,- til 5000,- og månedlig avgift på 
299,- inkludert internet og TV, men dette må sjekkes nærmere.)  

Guro 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Olav/ 
Guro 
 
 
 
 
 
 
 
 
Info 

7 Info til medlemmene 
Olav ønsker å sende ut info til medlemmene, hva som er gjort og videre 
planer.   Informere om planlagt årsmøte etc. Info sendes ut I l.a. mai. 

Olav 

8 Nye medlemmer 
Innhente navn etc på ”nye” hytteeiere..  to hytter har fått nye eiere i og med 
at neste generasjon har overtatt –Imset og Berge.  Jensen som har overtatt 
Dalen hytten har sagt seg interessert, men han svarer ikke på mail. 
Det er 6 hytteeiere som  tidligere ikke har svart, prøver å få kontakt med 
disse. 
Adresser og internett adresse er feil på noen hytteeiere og må sjekkes opp. 

Olav/ 

Jorunn 

 

 

Olav 

9 Årsmøte avholdes 29 August med evt felles arrangement i etterkant.  

10  Nest styremøte avholdes i  slutten av Juni for å planlegge årsmøte. Olav 
kaller inn. 

Olav 

 

Takk til Randi for kaffe og kaker ! 
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